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Wspólne posiedzenie komisji Rady Gminy Chybie: 

Komisji Budżetu, Komisji Gospodarki oraz Komisji Społecznej. 

 

Protokół nr 5/24 

Obrady rozpoczęto 20 sierpnia 2024 r. o godz. 1500, a zakończono o godz. 1640 tego samego dnia.  

Miejsce posiedzenia: Gminny Ośrodek Kultury, ul. Bielska 51, 43-520 Chybie. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 11 członków: 

 

1. Łukasz Folek 

2. Krzysztof Gandzel 

3. Brygida Janik 

4. Michał Kajstura 

5. Paweł Kopiec 

6. Joanna Kowalik 

7. Krzysztof Krzempek (nieobecność usprawiedliwiona) 

8. Krzysztof Michalczyk (nieobecność usprawiedliwiona) 

9. Jan Szczypka 

10. Artur Śmieja 

11. Marek Śmieja 

12. Janusz Waleczek 

13. Kazimierz Żerdka 

 

Zebrano kworum pozwalające na podejmowaniu prawomocnych decyzji. 

 

1. Otwarcie posiedzenia komisji i przedstawienie porządku obrad. 

Obradom przewodniczył pan Artur Śmieja- przewodniczący Komisji Budżetu Rady Gminy 

Chybie. Przewodniczący powiedział, że do biura Rady wpłynął wniosek dot. rozpatrzenia 

dodatkowego projektu uchwały w sprawie zasad i trybu korzystania z gminnego Centrum 

Turystyki Pieszo-Rowerowej przy ul. Polnej 7L we Frelichowie. Pan Artur Śmieja złożył, więc 

wniosek, o zmianę porządku obrad i poddał go pod głosowanie. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wprowadzenia do porządku obrad, jako pkt 4 ppkt 9 dodatkowego projektu uchwały w sprawie zasad i trybu 

korzystania z gminnego Centrum Turystyki Pieszo-Rowerowej przy ul. Polnej 7L we Frelichowie. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne 

ZA (11) 

Łukasz Folek, Krzysztof Gandzel, Brygida Janik, Michał Kajstura, Paweł Kopiec, Joanna Kowalik, Jan Szczypka, 

Artur Śmieja, Marek Śmieja, Janusz Waleczek, Kazimierz Żerdka 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 
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NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Krzempek, Krzysztof Michalczyk 

Wniosek został przyjęty.  

 

Porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie posiedzenia komisji i przedstawienie porządku obrad. 

2. Omówienie i przyjęcie informacji na temat ochrony zdrowia w gminie Chybie. 

3. Przyjęcie protokołu z IV połączonego posiedzenia: Komisji Społecznej, Komisji Gospodarki oraz Komisji Budżetu. 

4. Opiniowanie materiałów na sesję: 

 1) Informacja o realizacji uchwał Rady Gminy Chybie, podjętych na sesji w dniu 15 lipca 2024 r. 

 2) Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Chybie w okresie od dnia 10 czerwca 2024 r. do dnia  

12 sierpnia 2024 r. 

 3) Informacja dotycząca gospodarki wodno-ściekowej w gminie Chybie- rozbudowa sieci kanalizacyjnej. 

 4) Informacja na temat gospodarki odpadami. 

 5) Projekt uchwały w sprawie przyjęcia raportu z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii za rok 2023. 

 6) Projekt uchwały w sprawie: uzgodnienia prac wykonywanych w 2024 r. na potrzeby ochrony pomnika przyrody 

„Aleja Dębowa”. 

 7) Projekt uchwały w sprawie kontynuacji członkostwa Gminy Chybie w Stowarzyszeniu Rybackim „Żabi Kraj”  

z siedzibą w Skoczowie. 

 8) Projekt uchwały w sprawie ustalenia Regulaminu korzystania z Hali Sportowej w Chybiu. 

 9) Opiniowanie projektu uchwały w sprawie zasad i trybu korzystania z gminnego Centrum Turystyki  

Pieszo-Rowerowej przy ul. Polnej 7L we Frelichowie 

 10) Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2024 rok. 

 11) Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Chybie na lata 2024-2033. 

5. Opiniowanie wniosków: 

 1) Odpłatne przejęcie przez Gminę Chybie pompowni ścieków SIGMA 1 1/4" EFRU na kwotę 13.000 zł  

oraz nieodpłatne przejęcie odcinka sieci kanalizacyjnej o średnicy ⌀ 50 mm i długości 10,78 m, położonego  

na działkach 573/3, 1141/1 (własność Gminy Chybie) oraz 573/7 obręb Chybie. 

6. Sprawy bieżące. 

 

2. Omówienie i przyjęcie informacji na temat ochrony zdrowia w gminie Chybie. 

Sekretarz gminy pan Andrzej Bura szczegółowo omówił informację na temat ochrony zdrowia  

w gminie Chybie. Wymienił wszystkie znajdujące się na terenie gminy placówki medyczne  

oraz apteki. Poinformował o możliwości wykonania bezpłatnych badań profilaktycznych. Jedna  

z mieszkanek gminy zauważyła, że w przedłożonej informacji nie zaznaczono, że gabinet 

rehabilitacyjny oraz dentystyczny świadczą swoje usługi prywatnie. 

3. Przyjęcie protokołu z IV połączonego posiedzenia: Komisji Społecznej, Komisji 

Gospodarki oraz Komisji Budżetu. 

Protokół został przyjęty do wiadomości- radni nie zgłosili do niego uwag. 

4. Opiniowanie materiałów na sesję: 

 1) Informacja o realizacji uchwał Rady Gminy Chybie, podjętych na sesji w dniu  

15 lipca 2024 r. 

Informacja została przyjęta do wiadomości- radni nie mieli do niej uwag. 



IR.0012.1.7.5.2024.AN 

 

3 
 

 2) Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Chybie w okresie od dnia 10 czerwca 2024 r.  

do dnia 12 sierpnia 2024 r. 

Sprawozdanie zostało przyjęte do wiadomości- radni nie mieli do niego uwag. 

 3) Informacja dotycząca gospodarki wodno-ściekowej w gminie Chybie- rozbudowa sieci 

kanalizacyjnej. 

Kierownik Jednostki Realizującej Projekt pan Tomasz Świszcz powiedział, że dokumentacja 

projektowa na wykonanie robót budowlanych została już opracowana i przekazana do Starostwa 

Powiatowego, które w ciągu 21 dni powinno je rozpatrzeć. 

Informacje przyjęto do wiadomości. 

 4) Informacja na temat gospodarki odpadami. 

Informacja została przyjęta do wiadomości- radni nie mieli do niej uwag. 

 5) Projekt uchwały w sprawie przyjęcia raportu z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii za rok 2023. 

Pełnomocnik wójta pan Waldemar Saltarius omówił ideę stworzenia całego programu. Powiedział, 

że gmina wydając zezwolenia na sprzedaż napojów alkoholowych pobiera część opłaty za ich 

sprzedaż. Pozyskane w ten sposób środki muszą zostać przeznaczone na realizację programu 

przeciwdziałającemu alkoholizmowi oraz narkomanii. Zdaniem pana Saltariusa w gminie Chybie 

na zakup alkoholu w przeliczeniu na jednego mieszkańca wydaje się znaczną kwotę pieniędzy, 

mimo iż Chybie nie należy do miejscowości turystycznych, jak chociażby Ustroń. 

Wiceprzewodniczący Rady pan Wiesław Wójcikiewicz zapytał, czy przy większej konsumpcji 

alkoholu jednocześnie zgłaszało się więcej osób po pomoc. Pełnomocnik wójta powiedział, że jest 

to trudne do oszacowania, jednak możliwe, że założono więcej niebieskich kart. 

Głosowano w sprawie: 

Opiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia raportu z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki   

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii za rok 2023. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Łukasz Folek, Krzysztof Gandzel, Brygida Janik, Michał Kajstura, Paweł Kopiec, Joanna Kowalik, Jan Szczypka, 

Artur Śmieja, Marek Śmieja, Janusz Waleczek, Kazimierz Żerdka 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Krzempek, Krzysztof Michalczyk 

Projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie. 

 

 6) Projekt uchwały w sprawie: uzgodnienia prac wykonywanych w 2024 r. na potrzeby ochrony 

pomnika przyrody „Aleja Dębowa”. 
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Zastępca wójta pan Wojciech Sikora powiedział, że na wniosek sołtysa Mnicha, sporządzono 

projekt uchwały, który ma na celu pielęgnację dębu znajdującego się na skrzyżowaniu  

ul. Cieszyńskiej z ul. Topolową. Kierowniczka Referatu Funduszy Zewnętrznych, Promocji  

i Organizacji pani Agnieszka Kuczaty wspomniała o inwentaryzacji drzew stanowiących pomnik 

przyrody, w ramach projektu z funduszy zewnętrznych. 

Głosowano w sprawie: 

Opiniowanie projektu uchwały w sprawie: uzgodnienia prac wykonywanych w 2024 r. na potrzeby ochrony pomnika 

przyrody „Aleja Dębowa”. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Łukasz Folek, Krzysztof Gandzel, Brygida Janik, Michał Kajstura, Paweł Kopiec, Joanna Kowalik, Jan Szczypka, 

Artur Śmieja, Marek Śmieja, Janusz Waleczek, Kazimierz Żerdka 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Krzempek, Krzysztof Michalczyk 

Projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie. 

 

 7) Projekt uchwały w sprawie kontynuacji członkostwa Gminy Chybie w Stowarzyszeniu 

Rybackim „Żabi Kraj” z siedzibą w Skoczowie. 

Zastępca wójta pan Wojciech Sikora omówił współpracę Gminy Chybie ze Stowarzyszeniem 

Rybackim. Wspomniał, że stara się ono o pozyskanie pieniędzy z konkretnego projektu  

i warunkiem jego uzyskania jest podjęcie tej uchwały. Środki z projektu miałyby zostać 

przeznaczone na realizację przedsięwzięć na terenie naszej gminy. Przewodniczący Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji pan Janusz Waleczek zapytał, co Gmina dotychczas pozyskała ze współpracy 

z tym Stowarzyszeniem. Kierowniczka Referatu Funduszy Zewnętrznych, Promocji i Organizacji  

pani Agnieszka Kuczaty odpowiedziała, że m.in. osuszono piwnice w Gminnym Ośrodku Kultury  

oraz wymieniono okna w budynku hali sportowej w Chybiu. 

Głosowano w sprawie: 

Opiniowanie projektu uchwały w sprawie kontynuacji członkostwa Gminy Chybie w Stowarzyszeniu Rybackim  

„Żabi Kraj” z siedzibą w Skoczowie. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne 

ZA (10) 

Łukasz Folek, Krzysztof Gandzel, Brygida Janik, Michał Kajstura, Paweł Kopiec, Joanna Kowalik, Jan Szczypka, 

Artur Śmieja, Marek Śmieja, Kazimierz Żerdka 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Janusz Waleczek 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Krzempek, Krzysztof Michalczyk 

Projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie. 
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 8) Projekt uchwały w sprawie ustalenia Regulaminu korzystania z Hali Sportowej w Chybiu. 

Sekretarz gminy pan Andrzej Bura odniósł się do rozstrzygnięć nadzorczych wojewody, z których 

wynika, że regulamin nie powinien zawierać treści, które wynikają bezpośrednio z ustaw. 

Mieszkanka gminy zapytała, dlaczego w projekcie regulaminu nie ma zawartych informacji  

o użytkowaniu sali oraz kuchni. Sekretarz gminy wraz z zastępcą wójta wyjaśnili, że warunki 

wynajmu pozostałych pomieszczeń będą określane w odrębnych umowach. 

Głosowano w sprawie: 

Opiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia Regulaminu korzystania z Hali Sportowej w Chybiu. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Łukasz Folek, Krzysztof Gandzel, Brygida Janik, Michał Kajstura, Paweł Kopiec, Joanna Kowalik, Jan Szczypka, 

Artur Śmieja, Marek Śmieja, Janusz Waleczek, Kazimierz Żerdka 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Krzempek, Krzysztof Michalczyk 

Projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie. 

 

 9) Opiniowanie projektu uchwały w sprawie zasad i trybu korzystania z gminnego Centrum 

Turystyki Pieszo-Rowerowej przy ul. Polnej 7L we Frelichowie. 

Zastępca wójta pan Wojciech Sikora wyjaśnił, że uchwała w innej formie była już podejmowana 

w czerwcu tego roku, jednak obecny projekt uwzględnia wszystkie wnioski mieszkańców  

i radnych. Zastępca dodał, że sam budynek tzw. „Sołtysówki” będzie wynajmowany na mocy 

odrębnej umowy. Przewodniczący Rady pan Grzegorz Ochodek zakwestionował okres i godziny 

otwarcia obiektu. Pan Ochodek powiedział, że w godzinach wieczornych jest wielu spacerowiczów 

oraz osób aktywnie spędzających czas wolny, którzy z chęcią skorzystaliby z tego obiektu. 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji pan Janusz Waleczek powiedział, że na chwilę 

obecną nie ma tam placu zabaw i zaproponował, by nie zmieniano przedłożonego projektu 

regulaminu. Zastępca wójta zapewnił, że na placu zabaw znajdą się nowe oraz odnowione 

urządzenia. Przewodniczący Rady pan Grzegorz Ochodek poprosił o interpretację § 2 ust. 7 

projektu regulaminu. Kierowniczka Referatu Funduszy Zewnętrznych, Organizacji i Promocji pani 

Agnieszka Kuczaty wyjaśniła, że chodzi o nieodpłatne użytkowanie obiektu np. podczas zebrań 

sołeckich. 

Głosowano w sprawie: 

Opiniowanie projektu uchwały w sprawie zasad i trybu korzystania z gminnego Centrum Turystyki Pieszo-Rowerowej 

przy ul. Polnej 7L we Frelichowie. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Łukasz Folek, Krzysztof Gandzel, Brygida Janik, Michał Kajstura, Paweł Kopiec, Joanna Kowalik, Jan Szczypka, 

Artur Śmieja, Marek Śmieja, Janusz Waleczek, Kazimierz Żerdka 
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PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Krzempek, Krzysztof Michalczyk 

Projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie. 

 

 10) Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2024 rok. 

Zastępca skarbnika gminy pani Aleksandra Zielińska omówiła konieczne do wprowadzenia 

zmiany w uchwale budżetowej. Powiedziała, że w projekcie uchwały przeniesiono środki na 

inwestycję związaną z modernizacją budynku przy ul. Cieszyńskiej oraz zostały przeniesione 

wydatki z Polskiego Ładu na rok 2025 w związku z renowacją kościoła w Chybiu. Mieszkanka 

gminy zapytała o przeniesienie środków z wykonania sieci hydrantowej na „Sołtysówce”. Zastępca 

wójta pan Wojciech Sikora wyjaśnił, że wydano mniej środków na ten cel, niż założono, dlatego 

proponuje się przeniesienie tych środków na GOK (Gminny Ośrodek Kultury). Mieszkanka gminy 

zauważyła, że w uzasadnieniu do uchwały nie wspomniano o przeniesieniu środków w kwocie  

150 tys. zł na fotowoltaikę. Zastępca wójta wyjaśnił, że zwiększono fundusze na ten cel,  

gdyż pozostały środki z wodociągów oraz z „Sołtysówki” 

Głosowano w sprawie: 

Opiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2024 rok. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne 

ZA (11) 

Łukasz Folek, Krzysztof Gandzel, Brygida Janik, Michał Kajstura, Paweł Kopiec, Joanna Kowalik, Jan Szczypka, 

Artur Śmieja, Marek Śmieja, Janusz Waleczek, Kazimierz Żerdka 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Krzempek, Krzysztof Michalczyk 

Projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie. 

 

 11) Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Chybie  

na lata 2024-2033. 

Zastępca skarbnika gminy pani Aleksandra Zielińska wyjaśniła, że w projekcie uchwały dodano 

zadanie na 2025 r. tj. modernizacja kościoła w Chybiu oraz zmniejszono kwotę na budowę nowego 

żłobka. Zastępca wójta dodał, że kwota na budowę żłobka została dostosowano do kwoty zawartej 

w umowie z wykonawcą. 

Głosowano w sprawie: 

Opiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Chybie na lata  

2024-2033. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 
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Łukasz Folek, Krzysztof Gandzel, Brygida Janik, Michał Kajstura, Paweł Kopiec, Joanna Kowalik, Jan Szczypka, 

Artur Śmieja, Marek Śmieja, Janusz Waleczek, Kazimierz Żerdka 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Krzempek, Krzysztof Michalczyk 

Projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie. 

 

5. Opiniowanie wniosków: 

 1) Odpłatne przejęcie przez Gminę Chybie pompowni ścieków SIGMA 1 1/4" EFRU na kwotę 

13.000 zł oraz nieodpłatne przejęcie odcinka sieci kanalizacyjnej o średnicy ⌀ 50 mm i długości 

10,78 m, położonego na działkach 573/3, 1141/1 (własność Gminy Chybie) oraz 573/7 obręb 

Chybie. 

Kierownik Jednostki Realizującej Projekt pan Tomasz Świszcz powiedział, że kolejna osoba  

w myśl przyjętego Regulaminu zwróciła się do Gminy o odpłatne przejęcie urządzenia 

kanalizacyjnego wybudowanego z własnych środków. Zdaniem pana Świszcza koszt wykupu tego 

urządzenia jest realny i racjonalny. 

Głosowano w sprawie: 

Odpłatne przejęcie przez Gminę Chybie pompowni ścieków SIGMA 1 1/4" EFRU na kwotę 13.000 zł oraz nieodpłatne 

przejęcie odcinka sieci kanalizacyjnej o średnicy ⌀ 50 mm i długości 10,78 m, położonego na działkach 573/3, 1141/1 

(własność Gminy Chybie) oraz 573/7 obręb Chybie. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Łukasz Folek, Michał Kajstura, Joanna Kowalik, Artur Śmieja, Janusz Waleczek 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Michalczyk 

Komisja Budżetu Rady Gminy Chybie zaopiniowała wniosek pozytywnie. 

 

6. Sprawy bieżące. 

Przewodniczący Rady pan Grzegorz Ochodek powiedział, że zgodnie z uchwalonym Planem Pracy 

Rady wystosował pismo do wójta, w sprawie przedłożenia informacji o realizacji budżetu Gminy 

Chybie za I półrocze 2024 r. Z treści odpowiedzi wójta wynika, że nie ma już takiego obowiązku 

ustawowego. W temacie podmywania skarpy na ul. Kolorowej przez Prawobrzeżną Młynówkę 

Kiczycką pan Grzegorz Ochodek powiedział, że 22 sierpnia 2024 r. odbędzie się spotkanie 

Gminnej Spółki Wodnej z przedstawicielami Wód Polskich. Zastępca wójta pan Wojciech Sikora 

powiedział, że Powiat zwrócił się z prośbą o zabezpieczenie w budżecie Gminy Chybie na rok 

2025 kwoty w wys. 450 tys. zł, celem kontynuacji remontu ul. Cieszyńskiej. Wniosek w tej sprawie 

został poddany pod głosowanie przez Komisję Budżetu. 

 



IR.0012.1.7.5.2024.AN 

 

8 
 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Zaopiniowania pisma od Starosty Cieszyńskiego w sprawie zabezpieczenia kwoty 450 tys. zł w budżecie Gminy 

Chybie na 2025 rok celem kontynuacji remontu ul. Cieszyńskiej. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Łukasz Folek, Michał Kajstura, Joanna Kowalik, Artur Śmieja, Janusz Waleczek 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Michalczyk 

Komisja Budżety Rady Gminy Chybie zaopiniowała wniosek pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady pan Grzegorz Ochodek zapowiedział, że następne wspólne posiedzenie 

komisji jest zaplanowane na 18 września 2024 r. Wiceprzewodniczący Rady pan Wiesław 

Wójcikiewicz zapytał o spalone podczas burzy oświetlenie na ul. Kolorowej, ul. Spokojnej  

oraz ul. Zacisznej. Zastępca wójta wyjaśnił, że trwają ustalenia z ubezpieczycielem. Mieszkanka 

gminy zapytała, dlaczego na osiedlu centrum została zdemontowana kostka brukowa przy jednej  

z pompowni. Kierownik Jednostki Realizującej Projekt pan Tomasz Świszcz wyjaśnił,  

że w tamtym miejscu doszło do awarii i po jej zlikwidowaniu kostka powróci na swoje miejsce. 

Wiceprzewodniczący Rady zapytał, czy zostanie publicznie ogłoszone spotkanie z PKP w sprawie 

budowy szybkiej kolei. Zastępca wójta pan Wojciech Sikora odpowiedział, że zostanie  

to ogłoszone na stronie internetowej gminy oraz w kościele. Radni nie mieli uwag, w sprawie 

przedłożonych projektów protokołów z III i IV sesji Rady Gminy Chybie. 

WOLNE WNIOSKI I ZAPYTANIA 

 
1. Przewodniczący Komisji Społecznej pan Michał Kajstura prosił, by ponownie zwrócono się  

do PKP, w sprawie wycięcia bluszczu, który utrudnia widoczność na ul. Dworcowej. Radny 

zaproponował również, by w Gminie wprowadzono inicjatywę pn. „Zasłużony dla Sołectwa”,  

aby docenić działania naszych mieszkańców. 

2. Przewodniczący Rady pan Grzegorz Ochodek prosił, by wystąpić do Powiatu o wykonanie 20m 

chodnika na ul. Cieszyńskiej (w stronę ul. Jastrzębiej). Radny prosił też, by przedłożyć zestawienie 

kosztów, jakie Gmina poniosła, w związku z zimowym utrzymaniem dróg od początku 2024 r.  

wraz z podaniem kwoty, która ewentualnie pozostała. 

3. Radna Brygida Janik zgłosiła zastrzeżenia, co do wykonania remontu drogi i chodnika przez 

Powiat na ul. Cieszyńskiej (od Agrometu, w stronę Zaborza). Zdaniem radnej krawężniki  

są usadowione bardzo wysoko. 

4. Radny Jan Szczypka zgłosił awarię lampy, która stoi, jako pierwsza na ul. Podleśnej  

(od skrzyżowania z ul. Leśną). 

5. Radny Kazimierz Żerdka zgłosił awarię oświetlenia na ul. Lipowej w Chybiu (w rejonie 

skrzyżowania z ul. Sportową oraz w stronę cmentarza). 
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6. Radny Krzysztof Gandzel zgłosił awarię dwóch lamp znajdujących się przez budynkiem  

tzw. „Sołtysówki” we Frelichowie. 

 

Wobec wyczerpania porządku, obrady zakończono o godzinie 16:40 
 

Załączniki: 

1. Zawiadomienie o zwołaniu komisji. 

2. Lista obecności radnych. 

3. Lista obecności gości. 

4. Wniosek z dnia 20.08.2024 r., w sprawie rozpatrzenia dodatkowego projektu uchwały. 

5. Informacja o realizacji uchwał Rady Gminy Chybie, podjętych na sesji w dniu 15.07.2024 r. 

6. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Chybie, w okresie od 10.06.2024 do dnia 12.08.2024 r. 

7. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia raportu z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii za rok 2023. 

8. Projekt uchwały w sprawie: uzgodnienia prac wykonywanych w 2024 r. na potrzeby ochrony pomnika przyrody 

„Aleja Dębowa”. 

9. Projekt uchwały w sprawie kontynuacji członkostwa Gminy Chybie w Stowarzyszeniu Rybackim „Żabi Kraj”  

z siedzibą w Skoczowie. 

10. Projekt uchwały w sprawie ustalenia Regulaminu korzystania z Hali Sportowej w Chybiu. 

11. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2024 rok. 

12. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Chybie na lata 2024-2033. 

13. Odpowiedź, w sprawie przedłożenia informacji o realizacji budżetu Gminy Chybie za I półrocze 2024 r. 

14. Pismo skierowane do Wód Polskich odnośnie podmywania skarpy na ul. Kolorowej. 

15. Pismo skierowane do PKP PLK S.A. w sprawie wykonania parkingu, przy dworcu kolejowym. 

16. Odpowiedź od PKP PLK S.A. w sprawie wycinki zarośli na ul. Dworcowej. 

17. Mail odnośnie inicjatywy „Zasłużony dla sołectwa”. 

 

 

 

 

 

Obradom przewodniczył: 

 

 

 

 

 

 

 

Protokołowała: Aldona Nowak 


